

雅思考试6.9最新口语回忆！PDF转换可能丢失图片或格式，  
建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/265/2021\\_2022\\_\\_E9\\_9B\\_85\\_E6\\_80\\_9D\\_E8\\_80\\_83\\_E8\\_c67\\_265210.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/265/2021_2022__E9_9B_85_E6_80_9D_E8_80_83_E8_c67_265210.htm) 澳洲6月8日的口语：

没想到今天会考口语，而且在我的那个考点我是第一个进去的感觉好像都是那些考过的话题part1 名字，专业，喜欢你的专业吗，为什么？你同专业的同学对你有帮助吗part2 描述a way of relaxing you have enjoyedpart3 关于relaxing 的问题，不难，怎么relaxing, 过去和现在的区别，people 为什么需要relax明天准备考其他部分，考完就可以relax 了9号。厦门

。2：20PART1Do you play games?why choose this?with who?PART2a letterPRAT3compare email and letter澳洲，下午最后一个part1where you fromstudent or workwhat subject did you studydo you make a lot of friend during the coursedo you like take photographdo you like shop clothesdo you think people care about clothespart2describe a favourite book you read in childhoodwhats the book aboutdid the book has a lot of picturewhy it is your favorite one.part3do you know any library.how important the library to6.8

14:40 成都（又遇到同一个考官|||死老头！给偶个6分那难么！TT）PART 1：MAJOR，PRESENTPART 2:LETTERPART

3:do people still write letters?what condition do people write letters?can people develop friendship over letters? 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)